
مس رفسنجان در دیدار با استقلال اگرچه موفق نشد 

با دســـت پر و کســـب هر 3 امتیاز ممکن تهران را ترک 

کند اما بـــا ارائه فوتبالی زیبا و مالکانه نشـــان داد که 

درصورت رفع یک نقطه ضعف بزرگ می تواند در آینده 

حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد.مسی ها در 

این دیـــدار اگرچه بازی قابل قبولـــی را ارائه کردند اما 

همچنان مانند گذشته از موقعیت هایی که می سازند 

بهره لازم را نمی برند؛ این در حالی اســـت که امروز دو 

مهاجم خارجی و نسبتا موفق فوتبال ایران در این تیم 

توپ می زنند.درخصوص دیدار مقابل استقلال و سایر 

مســـائل مرتبط به مس رفســـنجان دقایقی به ابراهیم 

صادقی، مربی این تیم به صحبت پرداختیم البته با این 

توضیح که او ترجیح داد تا درباره درگیری های بین دو 

نیمه نیمکت های دو تیم که به همراه غلامپور در راس 

ماجرا بود توضیح بیشتری ارائه ندهد.

صحبت را از شرایط مس رفسنجان آغاز کنیم؛ تیمی که 

هم سخت گل می زند و هم سخت گل می خورد. در این 

خصوص توضیح می دهید؟

نظر من هم همین اســـت. البتـــه تیم ما از لحاظ فنی دارد 

خوب کار می کند و تنها مشـــکلی که داریم این اســـت که 

امسال در گلزنی شـــرایط خوبی نداریم و از موقعیت هایی 

که درســـت می کنیم نمی توانیم استفاده لازم را ببریم. این 

امر فقط به بازی با استقلال مربوط نمی شود و در خیلی از 

بازی های دیگر هم نشد تا از فرصت هایی که به دست آوردیم 

به خوبی استفاده کنیم. در غیر این صورت با این فوتبالی که 

بازی می کنیم اگر می توانستیم از فرصت های مان به خوبی 

اســـتفاده کنیم امروز باید در بین صدرنشینان و بین 2 تیم 

اول جـــدول قرار می گرفتیم. در خیلی از بازی ها بر بازی و 

حریف مان مســـلط بودیم و موقعیت های خوبی هم ایجاد 

کردیم و فقط در ضربات آخر دقت نداشتیم.

مثل بازی با استقلال.

دقیقا همین طور است. نمونه بارز آن همین بازی بود. این در 

حالی است که همه بازی های تیم های پرطرفدار پایتخت را 

تماشا می کنند و چون پخش مستقیم است، سایر تیم ها در 

این دیدارها بیشتر دیده می شوند. در همین دیدار ضعف ما 

بیشتر مشخص شد این در حالی است که امسال از همین 

نقیصه در ســـایر دیدارهایمان ضربه خوردیم اما چون بازی 

استقلال پخش و دیده شد، ضعف مان در این بازی به چشم 

آمد. ما در خیلی از بازی های دیگر هم مثل بازی با استقلال 

بر حریفان مسلط بودیم و موقعیت گل ایجاد کردیم اما توپ 

هایمان تبدیل به گل نشد.

امـــا به قول خودتان مس رفســـنجان فوتبال خوبی را 

ارائه می دهد.

همین طور است. وقتی تیم فوتبال بازی می کند و می تواند 

موقعیت گل درست کند این خودش یک مساله خیلی خوب 

و درســـت است که می تواند ما را به آینده امیدوارتر کند. در 

ادامه نیز برطرف کردن ضعف ها به ما مربیان مربوط می شود 

که باید بتوانیم تمرینات خوبی را طراحی کنیم تا مهاجمان 

ما بتوانند موقعیت هـــای خود را تبدیل به گل کنند اما در 

مجموع ســـبک و روش بازی تیم ما مقابل تیم بزرگی مانند 

استقلال که سال گذشته به قهرمانی رسیده و از بازیکنان 

بزرگی هم بهره می برد بســـیار خوب و امیدوار کننده بود. 

فراموش نکنید ما تیمی نو پا در لیگ برتر هســـتیم که تازه 

سومین ســـال حضور در لیگ برتر را تجربه می کنیم که با 

این تفاســـیر فکر می کنم جمعه گذشته نمایش قابل قبول 

و خوبی را ارائه دادیم.

اما به بازی زیبا نه امتیاز می دهند نه عنوان و جام!

یک بخشـــی از فوتبال این اســـت که شـــما بتوانید بازی 

زیبایی را ارائه داده و موقعیت گل درســـت کنید که در این 

زمینه تیم ما دارد خـــوب کار می کند اما بخش مهم دیگر 

به گلزنی مربوط می شـــود که باید با تمریناتی که طراحی 

می کنیم بتوانیم این نقطه ضعف را برطرف کنیم. برای حل 

این نقیصه هم چنـــد راه حل دیگر از جمله جذب بازیکن 

در فاز هجومی وجود دارد که در هر صورت باید آن را برای 

بازی هـــای بعدی برطرف کرد. مـــا نمی توانیم فقط به این 

موضوع بســـنده کنیم که فقط خـــوب بازی  کنیم هرچند 

این خودش یک مســـاله مهم به شمار می رود. ما نباید این 

بخش را از دست بدهیم بلکه باید ضمن حفظ کیفیت تیم، 

از موقعیت هایمان استفاده لازم را ببریم.

دقایق پایانی دیدار با استقلال به صورت مشخص این 

مشکل را نشان داد که تمام کننده ندارید.

بله درســـت است. در ثانیه های پایانی که یک تک به تک را 

از دســـت دادیم. در همان صحنه می شد بازی را ببریم اما 

تا قبل از آن هم در هر دو نیمه موقعیت های خوبی را ایجاد 

کردیم این در حالی است که همه دیدند که ما کاملا بر این 

بازی مسلط بودیم.

وقتی با چنین مشکلی مواجه شده اید، با دارا بودن دو 

مهاجم خوب خارجی یعنی شیمبا و منشا، یک مقدار 

این موضوع عجیب است.

ما سعی کردیم از تمامی موجودیت تیم و بازیکنانی که داریم 

به خوبی و از همه آنها در پلن های مختلف استفاده کنیم. در 

شکل بازی خود در گذشته در خیلی مواقع از هر دو مهاجم 

خود حتی به طور همزمان هم استفاده کردیم تا به هر شکلی 

از توانایی های هر دو در زمین با هم اســـتفاده لازم را ببریم. 

در برخی بازی ها نیز از یکی از آنها بهره بردیم. درمجموع ما 

همه راه حل هایی که بتوانیم به گل برسیم را استفاده کرده 

و در فاز هجومی با تغییرات زیاد، همه برنامه های ممکن را 

استفاده کردیم اما متاسفانه باز هم نتوانستیم نتیجه ای که 

به دنبالش هســـتیم را بگیریم گرچه گفتم بازیکنان مان در 

ترکیـــب تیمی فوق العاده خوب کار می کنند و حتی جلوی 

تیم های بزرگ موقعیت درســـت می کنند اما حرف شما را 

هـــم قبول دارم و باید این نقطـــه ضعف را برطرف کنیم. ما 

به شـــکل های مختلف از دارایی های خود در فاز هجومی 

استفاده کردیم اما فعلا موفقیتی حاصل نشده است.

چرا منشا تا این اندازه امسال افت کرده است؟

برخی مواقع پیش می آید که یک بازیکن در سطح بالا نیز در 

شرایط خیلی خوبی نباشد اما مطمئنم هرچه زمان بگذرد 

شرایطش بهتر می شود.

البته به نظر می رســـد فوتبال ایران به صورت کلی در 

این مقوله با مشکل مواجه شده است.

بخش زیادی از این موضوع به کیفیت زمین هایی بر می گردد 

که در آن بازی می کنیم. به طور مثال وقتی ما به استادیوم 

آزادی می آییم چون کیفیت زمین خوب است فوتبال خیلی 

بهتری را به نمایش می گذاریم. مطمئن باشید در این زمینه 

کیفیت زمین ها نیز خیلی در گلزنی و ایجاد موقعیت گل و 

سبک بازی تیم ها تاثیرگذار است. شاید خیلی از زمین های 

ما در کشور چنین کیفیتی را ندارند و همین موضوع می تواند 

عامل اصلی ســـوالی باشد که مطرح کردید. درواقع تعداد 

اســـتادیوم هایی که زمین خوبی دارند و اجازه بازی و ایجاد 

موقعیت را می دهند بسیار کم است. این موضوع هم نکته ای 

است که می توان به آن اشاره کرد.

به نظر می رســـد در بازی روز جمعه مقابل استقلال تا 

حدودی هم بدشـــانس بودید. برای ایـــن دیدار با چه 

هدفی وارد زمین شـــدید؛ آمده بودیـــد تیم حریف را 

متوقف کنید؟

خیر. ما قطعا آمده بودیم تا استقلال را شکست بدهیم و اگر 

از اول بازی یک بار دیگر این دیدار را تماشا کنید می بینید که 

اصلا عقب ننشستیم و کاملا به بازی مسلط بودیم. ما در این 

دیدار هم مالکیت داشتیم و هم فرصت های خوبی را به دست 

آوردیم. البته اســـتقلال هم در نیمه دوم دو موقعیت خیلی 

خوب روی ضربات ایســـتگاهی ایجاد کرد اما در شکل بازی 

و مالکیت بازی، ما شرایط بهتری داشتیم و در جریان بازی 

نیز به روش های مختلف روی دروازه استقلال فرصت هایی را 

ساختیم که متاسفانه یکی از پس از دیگری از دست رفتند. 

ما با همه مدلی که می شد ایجاد موقعیت کردیم چون آمده 

بودیم تا بازی را ببریم که متاسفانه این امر محقق نشد.

چشـــم اندازی که بـــرای پایان فصل جـــاری برای مس 

رفسنجان تعریف کرده اید چه اهدافی را شامل می شود؟

هدفی که امسال ترسیم کردیم به این شکل است که در کنار 

فوتبال خوبی که ارائه می دهیم بتوانیم وضعیت و شـــرایط 

بهتری در جدول نسبت به فصل گذشته داشته باشیم. البته 

پارسال هم کیفیت خوبی داشتیم و امسال هدف اول ما این 

بـــود که بتوانیم این کیفیت را حفظ کنیم. در شـــکل بازی 

نسبت به دو فصل اخیر به نظر خودم پیشرفت خیلی خوبی 

داشتیم و در نتیجه گیری هم فعلا با 19 امتیاز در رده هفتم 

قرار گرفتیم اما مطمئنا می توانیم باز هم شرایط خود را بهتر 

کرده و جایگاه خوبی در ادامه فصل به دست بیاوریم، هرچند 

اصرار داریم تا کیفیت خوب فنی مان را هم حفظ کنیم.

به درگیری های بین دو نیمه با نیمکت استقلال و به طور 

مشـــخص با بهزاد غلامپور برســـیم. چه اتفاقی در آن 

لحظـــات افتاد که حالا کار به ورود کمیته انضباطی به 

این ماجرا کشیده شده است؟

بعد از بازی در این خصوص به صورت کامل صحبت کردم و 

آنجا هم همه بودند و همه چیز را دیدند و فکر نمی کنم حرف 

دیگری باقی مانده باشد. مشکلی نیست.

خسرو حیدری گفته بود تن صدای ساپینتو بلند است 

و مشـــکل خاص دیگری وجود نداشـــت که به یک باره 

ابراهیم صادقی خودش را در این مساله دخالت داد.

بـــاز هم تاکید می کنم که هم من و هم خســـروی حیدری 

بعد از بازی در این مورد صحبت کردیم و بهتر است در این 

خصوص دیگر به این موضوع نپردازیم.

به نظر می رســـد یک اختلاف نظر قدیمی با غلامپور از 

سایپا داشته اید.

این حرف ها مطرح نیست!

دل تان برای سایپا تنگ نشده است؟

درباره مس رفسنجان صحبت کنیم بهتر است.

درهر صورت امسال ســـایپا شانس خوبی برای صعود 

دارد.

امیدوارم همین طور باشد.

چطور تیم هایـــی که انتخاب می کنیـــد همه نارنجی 

هستند؟

این هم قســـمت ماســـت. تا امروز فقـــط در دو تیم بودم و 

تیم های زیادی را انتخاب نکردم و مس رفســـنجان دومین 

تیمی است که در آن فعالیت می کنم.

حتما تیم های بعدی شما هم باید نارنجی باشند؟

باید ببینیم در آینده چه پیش می آید!
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با لژیونرها
توصیه روزنامه انگلیسی به منچستریونایتد:

 طارمی را برای
جانشینی رونالدو بخرید

برای مهدی طارمی ســـال 2022 به شکلی خوب به پایان رسید و او 

با قرار گرفتن نامش در کنار ســـتاره های بزرگ دنیای فوتبال در این 

سال نشان داد که یکی از بهترین مهاجمان کنونی فوتبال اروپاست 

و می تواند در تیم های به مراتب بهتری نسبت به پورتو هم به فوتبال 

ادامه دهد. البته اگر طارمی چند سال زودتر راهی فوتبال اروپا شده 

بود بدون شـــک شـــرایط بهتری پیدا می کرد و می توانست خود را به 

عنوان یکی از ستاره های تاثیرگذار در فوتبال این قاره مطرح کند. با 

این حال او هنوز هم در بین تیم های مدعی اروپایی مشتریانی دارد. 

او به تازگی و براســـاس اعلام سایت یوفا پس از نفرات مشهوری چون 

کیلیـــان امباپه، ارلینگ هالند و روبرت لواندوفســـکی در رده چهارم 

بهترین گلزنان سال 2022 فوتبال اروپا قرار گرفته است که افتخاری 

بسیار مهم و ارزشمند برای او محسوب می شود. 

طارمی در این ســـال میلادی که به تازگی به پایان رسید در 51 بازی 

موفـــق به زدن 37 گل شـــد و با فاصله ای 5 گله نســـبت به مهاجم 

لهســـتانی بارســـلونا در رتبه چهارم این فهرست قرار رفته است. این 

مهاجـــم ایرانی کـــه در جام جهانی هم دو گل بـــرای تیم ملی برابر 

انگلیس زد و نشان داد که در بالاترین سطح فوتبال دنیا هم قادر به 

درخشش اســـت، حالا امیدوار است سال 2023 را بسیار بهتر آغاز 

کرده و به همراه پورتو بتواند در لیگ قهرمانان نمایشی خوب داشته 

و تا مراحل نهایی این تورنمنت هم بالا برود. البته اگر در ژانویه طبق 

شایعاتی که رسانه های اروپایی در هفته های اخیر به راه انداخته اند 

راهی باشگاه دیگری نشود. روزنامه اوجوگو پرتغال در روزهای پایانی 

سال 2022 از مخاطبانش خواسته بود تا در رای گیری برای انتخاب 

بهترین بازیکن لیگ این کشور در این سال شرکت کنند که درنهایت 

این طارمی بود که موفق شد بیشترین رای را کسب کرده و به عنوان 

بازیکن سال پرتغال معرفی شود. این روزنامه در بخشی از گزارشی خود 

درباره این ستاره ایرانی می نویسد: »مخاطبان اوجوگو در نظرسنجی 

ما مهدی طارمی را به عنوان بهترین بازیکن سال 2022 لیگ انتخاب 

کردند تا یکی دیگر از اتفاقات مهم برای طارمی در سال 2022 رقم 

بخورد. بازیکنی که با 50 تاثیرگذاری مستقیم روی گل های پورتو در 

این سال در رده دوم موثرترین بازیکنان فوتبال اروپا قرار گرفته است. 

حالا طارمی برای ســـال جدید رویاهای تازه ای را در سر می پروراند و 

امیدوار اســـت سال 2023 برای او بســـیار بهتر باشد. فقط کیلیان 

امباپه، ســـتاره فرانسوی در ســـال 2022 تاثیرگذاری بیشتری از او 

روی گل های تیم باشگاهی اش داشته است و در این شرایط با وجود 

اینکه تیم ملی کشـــورش نتوانست در جام جهانی به دور بعد صعود 

کند اما درمجموع این بازیکن موفق ایرانی ســـالی درخشان و عالی 

را در فوتبال پشـــت سر گذاشت و امیدوارانه نسبت به آینده صحبت 

می کند. او در بخشـــی از مصاحبه اش با ما می گوید: »ما امسال در 

لیگ قهرمانان می توانیم موفق باشیم و روند خوب مان را حفظ کنیم. 

از ســـرجیو کونسیسائو تشکر می کنم که همیشه به من کمک کرده 

است و تا پایان عمر مدیون او هستم.« البته طارمی با پیشنهادهایی 

از سوی برخی تیم های انگلیسی روبه روست و باید دید در این ژانویه 

نهایتا چه تصمیمی برای آینده اش خواهد گرفت.«

اگرچه طارمی مورد توجه تیم هایی چون آرسنال و چلسی قرار گرفته 

است اما رســـانه های پرتغالی معتقدند توافق او با پورتو برای تمدید 

قـــراردادش مراحل پایانی را می گذراند و احتمال دارد او با این تیم تا 

سال 2027 تمدید کند تا احتمالا در همین باشگاه بازنشسته شود. 

اگرچـــه از دو تیم لندنی به عنوان مشـــتریان احتمالـــی او نام برده 

می شـــود اما روز گذشته روزنامه انگلیســـی میرر در یکی از مطالب 

خود به مدیران باشـــگاه منچستریونایتد توصیه کرد تا این بازیکن را 

به خدمت بگیرند. این روزنامه در گزارش خود به این موضوع اشـــاره 

کرده اســـت که هرکدام از تیم های لیگ برتـــری اگر به دنبال خرید 

یک بازیکن باشـــند باید چه کســـی را به خدمت بگیرند و در بخشی 

از آن درباره خرید یونایتد در زمســـتان نوشته است: »یونایتد پیش از 

جام جهانی قرارداد کریس رونالدو را فســـخ کرد و غیبت این بازیکن 

در ادامه فصل در خط حمله می تواند محسوس باشد. در این شرایط 

مهدی طارمـــی، مهاجم ایرانی پورتو می تواند گزینه ای ایده آل برای 

جانشـــینی ستاره پرتغالی باشد. این بازیکن 30 ساله در طول مدت 

دوســـال ونیمی که در پورتو حضور دارد توانسته 67 گل برای تیمش 

به ثمر برساند و خود را به عنوان یک مهاجم موفق و تاثیرگذار مطرح 

کرده است. شاید سن او باعث شود که یونایتد بتواند با قیمت کمتری 

این بازیکن را به خدمت بگیرد. بخصوص که فقط یک ســـال ونیم از 

قرارداد او با پورتو باقی مانده اســـت. در این شرایط یونایتد می تواند 

با قیمتی خوب برای خریدش دســـت به کار شود. در شرایطی که در 

این زمستان یافتن مهاجم با قیمتی مناسب کار دشواری است، خرید 

او می تواند اتفاقی مثبت برای شیاطین سرخ باشد تا در تابستان به 

سراغ یک سرمایه گذاری بهتر بروند.«

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

ابراهیم صادقی در گفت و گو با »فرهیختگان«: منشا بهتر می شود اما شاید مهاجم بخریم

مساوی نه، آمده بودیم تا استقلال را شکست بدهیم
 تیم ها در گلزنی مشکل دارند چون زمین باکیفیت کم داریم                   اگر از موقعیت هایمان استفاده می کردیم حالا بالانشین جدول بودیم

آگهی مناقصه عمومی دومرحله ای همراه با ارزیابی کیفی به شماره 1401-11-52   
شماره فراخوان در سامانه ستاد 164 200100۷000000

١-نام مناقصه گذار: شـــرکت توزیع برق فارس به آدرس شـــیراز خیابان معدل حدفاصل 

فلسطین و ملاصدرا تلفن: ٨٠-07132319374 تلفن امور تدارکات: 07132317869

2-موضوع مناقصه: مناقصه خرید بالابر تلسکوپی

3-زمـــان دریافت اســـناد مناقصه: از تاریـــخ 1401/10/12 لغایت ســـاعت 19 مورخ 

١٤٠1/10/17، به مدت ٥ روزکاری

4-مدارک مورد نیاز جهت تحویل اسناد: فیش واریزی به مبلغ ٢٢٠٠٠٠ ریال واریز به حساب 

جاری شماره ٧٤٨٢٧ – ٠٧٨٦٠ بانک تجارت شعبه فلسطین شیراز

5-آدرس محل تحویل اسناد )پاکت الف(: شیراز خیابان معدل حدفاصل فلسطین و ملاصدرا 

شرکت توزیع نیروی برق فارس-امور تدارکات: تلفن 071-32317869

6-آدرس محل دریافت اسناد: دسترسی به اسناد مناقصه از طریق سامانه تدارکات دولت 

به آدرس www.setadiran.ir و اطلاعات آگهی از طریق شبکه اطلاع رسانی معاملات توانیر 

به نشـــانی www https://wamp.tavanir.org.ir/tender/main/، ســـایت پایگاه ملی 

www. و شـــرکت توزیع نیروی برق استان فارس به آدرس www.iets.mporg.ir مناقصات

farsedc.ir امکان پذیر می باشد.

لازم به ذکر است بارگذاری اسناد از طریق سامانه تدارکات دولت الزامی می باشد.

7-مهلت ارسال پیشنهادها: روز شنبه مورخ 1401/11/01 ساعت 10:00

8-محل برگزاری مناقصه: شرکت توزیع نیروی برق استان فارس – طبقه اول – دفتر معاونت 

مالی و پشتیبانی

9-زمان بازگشـــایی پاکات: پاکت ارزیابی کیفی شـــرکت های مناقصه گر روز شنبه مورخ 

1401/11/01 ساعت 00:12 با حضور اعضای کمیسیون مناقصه باز و قرائت می گردد و جهت 

ارزیابی کیفی مناقصه گران به کمیته فنی بازرگانی ارجاع داده می شود و در جلسه ای که تاریخ آن 

در همین جلسه اعلام می گردد، پاکت های الف و ب شرکت کنندگان در صورت کسب حدنصاب 

لازم بازگشایی می گردد. به پیشنهادهای فاقد امضا، مشروط، مخدوش و پیشنهاد هایی که بعد 

از موعد مقرر در بند ٧ آگهی مناقصه واصل شود ترتیب اثر داده نخواهد شد.

10-ذکر شـــماره مناقصه روی پاکت الف الزامی بوده و حضور پیشنهاددهندگان در جلسه 

آزاد است.

11-تضمین شرکت در مناقصه: مبلغ 2.320.000.000 ریال که به صورت ضمانت نامه 

معتبر بانکی، چک تضمین شده بانکی، گواهی خالص مطالبات قطعی تایید شده از سوی 

امور مالی شرکت توزیع فارس می باشد که بایستی در پاکت الف قرار گرفته و همزمان با سایر 

پاکات از طریق سایت سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس www.setadiran.ir ارسال 

گردد، ضمناً به پیشنهادهای فاقد سپرده، سپرده های مخدوش، سپرده های کمتر از میزان 

مقرر، چک شخصی، وجه نقد و نظایر آن ترتیب اثر داده نخواهد شد.

12-شرکت توزیع برق فارس در رد یا قبول کلیه پیشنهاد ها مختار می باشد.

13-مناقصه به صورت عمومی و در دو مرحله برگزار می گردد.

14-پرداخت کلیه هزینه های کسورات قانونی به عهده برنده مناقصه می باشد.

15-تمام مراحل برگزاری مناقصه از دریافت و تحویل اســـناد مناقصه و ارزیابی و اعلام برنده 

 )www.setadiran.ir مناقصه از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )به آدرس

انجام خواهد شد.

16-ســـایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مناقصه مندرج است. )شرکت کنندگان در 

مناقصه می بایســـت دو روز قبل از آخرین تاریخ تحویل پاکت ها با مراجعه به سایت توانیر یا 

سایت شرکت توزیع برق فارس یا تماس با امور تدارکات از آخرین اصلاحات احتمالی اسناد 

مطلع گردند در غیر این صورت مسئولیت عدم رعایت این بند به عهده مناقصه گران می باشد.(

 شرکت توزیع برق استان فارس

شماره شناسه 1433306

شرکت توزیع نیروی برق استان فارسنوبت اول
سهامی خاص


